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Abstract (en)
[origin: US2017010002A1] A hob has a hob plate and a plurality of heating devices arranged beneath the hob plate, wherein the hob plate is
designed such that it transmits light in the wavelength range visible to the human eye. The heating device has an electrical resistance heater
arranged on a support with thermal insulation. IR-stimulable material including quantum dots is arranged as an indicator light or lighting means on
the resistance heater or on the thermal insulation or on the hob plate. The IR-stimulable material is formed in such a way that it can be excited to
output light for the indicator light by excitation light in the IR wavelength range.

Abstract (de)
Ein Kochfeld (11) weist eine Kochfeldplatte (13) und mehrere darunter angeordnete Heizeinrichtungen auf, wobei die Kochfeldplatte (13) so
ausgebildet ist, dass sie im für das menschliche Auge sichtbaren Wellenlängenbereich Licht durchlässt. Die Heizeinrichtung weist einen elektrischen
Widerstandsheizer (21) auf, der an einem Träger (17) mit Wärmedämmung angeordnet ist. IR-stimulierbares Material (23,23a,23b,23c,23d,23e),
insbesondere Material mit Quantendots, ist als Leuchtanzeige (24) bzw. Beleuchtung am Widerstandsheizer (21) und/oder an der Wärmedämmung
und/oder an der Kochfeldplatte (13) angeordnet. Das IR-stimulierbare Material (23,23a,23b,23c,23d,23e) ist derart ausgebildet, dass es durch Licht
im IR-Wellenlängenbereich angeregt werden kann zur Lichtabgabe für die Leuchtanzeige (24).
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